
Vragen ex artikel 45 

Enkele gemeenten in Drenthe hebben een aanvraag gedaan bij het Fonds Woningbouw Impuls (WBI) 
om de woningmarkt vlot te trekken. Ook in Westerveld zien wij graag woningbouwontwikkelingen 
van de grond komen. 

Graag horen wij  van het college: 
- of een dergelijke WBI-aanvraag de mogelijkheden voor bouwprojecten in Westerveld kan 
vergroten? 
- en zo ja, wanneer gaat de gemeente Westerveld hiervoor de aanvraag indienen? 

Namens de fractie van Duurzaam Sterk Westerveld 
Geke Kiers 
12 oktober 2021.

Zie: https://www.rtvdrenthe.nl/nieuws/174255/Meppel-mikt-op-pot-van-250-miljoen-voor-
versnelde-woningbouw 

https://www.rtvdrenthe.nl/nieuws/174255/Meppel-mikt-op-pot-van-250-miljoen-voor-versnelde-woningbouw
https://www.rtvdrenthe.nl/nieuws/174255/Meppel-mikt-op-pot-van-250-miljoen-voor-versnelde-woningbouw

